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INTERPELACJA 

 

 Zwracam się w imieniu mieszkańców ulicy Nowobielańskiej  

o wybudowanie około 250 metrów brakującego chodnika po lewej stronie 

ulicy Nowobielańskiej na odcinku od ulicy Bielańskiej do ulicy Jasnej.  

Na tym odcinku w większości fragmentów jest chodnik. Dokończenie 

chodnika jest podyktowane bezpieczeństwem dużej ilości uczęszczających 

dzieci do szkoły podstawowej numer 4 i szkół zlokalizowanych pod lasem 

w sąsiedztwie ulicy Nowobielańskiej i Działkowej.  

Poza tym jest tam duży ruch pieszych i pojazdów zdążających na osiedle 

Widok.  

Inwestycję proszę o wpisanie do budżetu Miasta na rok 2021.   

 

 

Jan Czubatka 


